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Tomko: 

Vieme, že štátna cesta 1. triedy – 79, patrí štátnej správe ciest. Je tam pouličné osvetlenie, 

začína tam obytná zóna z časti štvorprúdovky, z Trebišova von, smerom na Milhostov. Je tam 

desať pouličných osvetlení po začiatok cukrovaru. Z tých desiatich svieti len jedna lampa. Je 

to obytná zóna, ľudia sa mi sťažujú, aj ja osobne. V nočných hodinách je tam problém prejsť 

po chodníku k rodinným domom, lebo tam svieti, len jedna lampa. Ďalej pokračuje pouličné 

osvetlenie pozdĺž Devy, je tam štrnásť pouličných lámp, tam svietia jedenásť. To znamená, že 

nie je to pomer. Neviem, či vedenie mesta by mohlo nejakým spôsobom zasiahnuť k tomuto 

osvetleniu, ale je to dosť nepríjemná záležitosť v nočných hodinách.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade osvetlenia napr. aj Cukrovarská ulica, alebo tak, ako to poznáme pred priemyselnou 

časťou mesta v severnej časti. Chcem len upozorniť, že na rekonštrukciu alebo úpravu, resp. 

modernizáciu, mesto pripravuje v spolupráci s technickými službami nejaký plán, samozrejme 

ten sa bude odvíjať aj od finančným možností. Druhá vec je, že sme v rokovaní aj so 

spoločnosťami, ktoré ponúkajú iný model financovania. O všetkých týchto aktivitách, ako 

poslanci, budete informovaní, bude vám predložená možnosť rozhodovania. Zatiaľ sa javí ako 

najúčelnejšie, najefektívnejšie a najekonomickejšie riešenie vo vlastnej réžii, tzn. správcu 

technických služieb, aký model sa navrhne a postupnosť, to už bude vecou rozhodovania 

priamo v novom rozpočtovom roku, prípadne ďalších, pretože každá takáto oprava hlavne 

v prípade verejného osvetlenia si vyžaduje veľké množstvo finančných prostriedkov, takže 

bude musieť byť realizovaná etapovite, ale je to oprávnená požiadavka, ktorá hlavne 

v severnej časti mesta si vyžaduje pozornosť, takže plánuje sa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


